
 

 

 

 

Til alle Skytterlag 

 Samlagsstyret 

 

Protokoll fra ombudsmøtet 

 

Ombudsmøtet for 2000 holdt i Tynset skytterhus fredag 15. desember kl 19.30 

 

Sak 1  

 

Saksliste 

1. Åpning 

Per Oldertrøen, formann i Tynset Skl ønsket velkommen som teknisk arrangør. Oldertrøen 

orienterte om det nye skytterhuset 

 

2. Opprop/konstituering/adm. 

Ordstyrer: John Westgård 

Sekretær: Harry Tjernstad 

Til å underskrive protokollen: Leif Westgård - Alvdal,  Jon Bråten – Tylldal 

Møtet startet kl 19.30 

Planlagt matpause kl 21.00 

John Westgård gikk gjennom sakslista. 

Ingen kommentarer til innkalling og saksliste. 

 

3. Årsmelding 

Formannen gikk gjennom utsendt årsmelding. 

(Følgende kommentarer framkom) 

Hans Sollid – spørsmål om samling i Dalsbygda, honnør til nybegynnerkurs i feltskyting. 

Han Sollid spurte om fristen for å sende inn resultatlister.  

Idar Moseng ønsket at 14 dagers frist ble overholdt.  

Stein Narjord spurte om hva som ville skje dersom skyttere ble bedt om å ta med seg ski. 

Hans Sollid støttet Stein Narjord. 

Egil Wikan kommenterte at det var vanskelig å arrangere stevner i februar. Dette er enkelt 

å forstå med det vær- og klimaforhold en har i Nord-Østerdal. Forleng 15m sesongen 

utover slik at den går ut i mars. 



Tore Hornseth viste til at landsdelkretsstevnet kommer så tidlig i mars. For å få noen 

stevner før disse er det fra samlaget prøvd å få til stevner i februar. Terminlista er et viktig 

tema som lagene må ta på alvor. Signal må sendes styret når forslag sendes ut. 

Hans Sollid ga skikkelig ros til Dalsbygda for en meget fin bane. Narjord har fått ferdig 

godkjent ny bane i 2000. 

John Westgård ba om at rapport for dugleiksmerket ble innsendt innen fristen. 

Hans Sollid mente at mange ikke tar seg tid til å delta. Dersom vi tar kontakt med 

skiskytterne har vi et potensiale som bør utnyttes. 

John Westgård stilte spørsmål om hvor omfattende en årsmelding skal være.  

Hans Sollid mente at det var greit slik den var. 

Egil Wikan mente at resultatene kunne være et vedlegg til årsmeldinga. 

Lagene oppfordres til å arbeide med hjemmesider. Kvikne har snart egne hjemmesider. 

John Westgård poengterte viktigheten i at samarbeidet mellom skyttere og jegere blir 

videreført. 

Egil Wikan mente at resultater bør samles i et vedlegg, og at det brukes mindre tid på 

fortiden og mer på framtida. 

 

Enstemmig godkjent med merknader som skrevet ovenfor 

 

4. Regnskap 

Kasserer gikk gjennom regnskapet. Underskudd på vel 14800,- Revisorers merknader ble 

lest. Ola Fåsetbru ønsket at tallene fra forrige år står på årsmeldinga. 

 

Enstemmig godkjent med merknader 

 

5. Innkomne saker fra lagene/samlagsstyret: 

a. Fra samlagsstyret 

UK- uttak av samlagslag til FM, ØM, Landelsstevner og Landskytterstevnet  

Hans Sollid: Ingen av de 3 forslag er noe bedre enn de andre. Det frie skjønn er 

etter hvert knyttet til visse faste kriterier. Mente at forslag 3 med visse føringer 

burde være best. 

Stein Narjord mente at forslag 1 og 2 ikke var gode. Forslag 3 med visse føringer 

vil være best. 

Tore Hornseth; Hva er fritt skjønn? 

Karl O. Knutsen; Samlinger med møteplikt er kanskje en løsning. 

Hans Sollid la fram et forslag som Idar Moseng mente hørtes bra ut. 

 

Hans Sollid la fram følgende forslag: 

Dagens ordning med skjønn videreføres. Når 2 eller flere skyttere står likt, velges 

den (de) skyttere som; 

1. Har møtt / kvalifisert seg i egen annonsert uttakingsskyting. 

2. Har deltatt på klart flest stevner. 

3. Den som er yngst. 

 

Ved uttak til 8 mannslag på ØM feltskyting, skal det tas ut minst en yngre skytter. 

 

Lag som ønsker å markedsføre sine skyttere som skyter utenfor samlaget tilpliktes 

å informere UK om aktuelle resultater. 

 

Enstemmig vedtatt. 



b. Fra DFSU – repr fra Østlandet – forslag til ny arrangementsmodell for FM i 

miniatyrskyting. 

Hans Sollid mente at det burde settes opp en buss til FM 15 m. 

Samlagstyrets forslag enstemmig vedtatt. 

 

c. Fra Narjord Skytterlag – Paint ball. 

Samlagsstyrets forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

d. Samlagets emblemet  

De som hadde ordet mente at antall farger burde begrenses.  

Vedtak: Samlagsstyret gis fullmakt til å avgjøre saken. 

 

e. Landelskretsstevnet. 

Stein Narjord ønsket oppklart hvorfor forslaget kom. 

Idar Moseng forklarte at mange rekruttskyttere reiser hjem. 

Hans Sollid gikk imot forslaget. 

Ola Fåsetbru mente at mange så fram til å kvalifisere seg til finalen. Ola F. gikk 

imot forslaget. 

Arne Ivar Nesset gikk imot forslaget. 

Torbjørn Furuhovde støttet forslaget. 

 

Avstemning forløp slik 

  5 stemte for 

  33 stemte mot. 

 

6. Trekk i medlemsbidraget  

Enstemmig vedtatt. 

 

7. Bidrag til arr. Av feltstevner før 1. mars. 

Enstemmig vedtatt. 

 

8. Stevneinnskudd.  

Egil Wikan kommenterte forslaget for 15 m. Han fremmet forslag til endring: 

15 m  1-5/vet  40/40   80,- 

  R/ER/J  25/25 50,- 

  A  40/0 40,- 

Enstemmig vedtatt. 

 

Ola Fåsetbru kommenterte Org.med/Nationen. Her har arr kr 20,- /skytter. Dette er ikke 

mye å bli fet av. 

 

Hans Sollid mente at det burde kunne ytes et bidrag fra samlaget til arrangører av 

Org.med /Nationen. 

 

9. Ombudsmøtet for 2001. 

Nora skl. Valgt enstemmig som teknisk arrangør. 

 

10. Budsjett 

Forslag lagt fram. Ombudsmøtetilskuddet økes med kr 500,- fra 2500,- til 3000,- 



Medlemsbidraget økes med kr 500,- Budsjettet balanserer med kr 51500,- 

Enstemmig vedtatt med overforstående endringer. 

  

11. Valg. Jens Finstad ledet valget. 

Valgene forløp slik; 

(se egen liste) 

 

Formannen delte ut DFS fortjenestemedalje til Hans Sollid. 

 

Videre delte formannen ut de faste medaljer og diplomer. 

 

Leif Westgård/s   Jon Bråten/s 

 

 

Rett utskrift 

 

 

Harry E. Tjernstad 

Sekretær. 


